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Svenska Beauceronklubben, AfBR 

Årsmöte AfBR 

Tid: 25 mars 2017 
Plats: Jönköping 
Org.nr:  882000-7501 

Dagordning 

1. Öppnade mötet 
Håkan Lundell hälsade närvarande klubbmedlemmar välkomna och öppnade 
mötet. 

2. Fastställande av röstlängd 
Röstlängden fastställdes till 11 st närvarande och röstberättigande. 

3. Val av protokolljusterare (2 st) tillika rösträknare 
Till protokolljusterare och rösträknare valdes Åsa Jönsson och Rickard 
Söderqvist. 
 

4. Mötets utlysning 
Mötet ansåg att årsmötet var stadgeenligt utlyst. 

 

5. Val av mötesordförande samt anmälan om styrelsens val av 
sekreterare 
Till mötesordförande valdes Håkan Lundell som även meddelade styrelsens val 
av Inger Söderqvist till mötessekreterare. 
 

6. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes med en övrig fråga och att ändra årtal i pkt 7 till 2016 
istf 2017. 

 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse avseende 2016 
Styrelsens verksamhetsberättelse för 2013 gicks igenom och lades därefter till 
handlingarna. Fråga kom upp om verksamhetsberättelsen, varför det inget stod 
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om rasspecialen och KM:et i Askersund. Berättelsen bör kompletteras med detta 
och rätt version läggas ut på hemsidan. 
 

8. Revisionernas berättelse avseende 2016 
Klubbens räkenskaper har granskats av revisorerna Lars Fastling och Maja 
Blom vilka meddelade att balansräkningen bör fastställas, att räkenskaperna är i 
god ordning och man föreslog därefter att styrelsen skulle ges ansvarsfrihet. 
Revisorernas berättelse lästes upp av Håkan och lades till handlingarna. 

  

9. Fastställande av resultat och balansräkning 
Resultat och balansräkningen för det gångna verksamhetsåret gicks igenom, 
fastslogs och godkändes. Lades därefter till handlingarna. 

 

10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beslutade ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2016. 

 

11. Genomgång av verksamhetsplan 2017-2018 och budget för 
2017 
Verksamhetsplanen för 2017-2018 och inriktningen för budgeten 2017 
redovisades och fastställdes.  
Fråga kom upp om det var planerat och budgeterat för att SBK fyller 100 år 
2018. Kostnaden är dock hög ca 4.000 kr och det är ordförandena som är 
inbjudna men får då betala också. Håkan svarade att det inte är budgeterat eller 
planerat för detta, än i alla fall. 

 

12. Inkommande motioner 
Inga motioner hade inkommit. 

 

13. Styrelsens förslag på medlemsavgift för 2018 
Mötet fastslog en höjning med 30 kr på medlemsavgiften, vilket innebär 240 kr, 
detta pga den stora portohöjningen för att sända ut Dubbelsporren. 
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14. Fastställande av/beslut om 
a. Verksamhetsplan 2017-2018 och budget för 2017 

- Verksamhetsplan och budget för innevarande verksamhetsår fastslogs. 
b. Medlemsavgifter för 2018 

- Klubbavgift för nästkommande verksamhetsår fastslogs med en höjning på 
30 kr. 
 

15. Val av styrelse, revisorer och valberedning 

a. Ordförande: Karin Kärnhagen (nyval 1 år)  
b. Ledamot: John Monhardt (nyval 2 år) 
c. Sekreterare: Tove Genberg (kvarstår 1 år) 
d. Kassör: Helena Åteg (nyval 2 år) 
e. Ledamot: Håkan Lundell (kvarstår 1 år) 
f. Suppleanter: Ida Fernberg (nyval 2 år) och Madeleine Wiström (kvarstår 1 år) 
g. Revisorer och revisorssuppleanter: Revisorer blev Lars Fastling (omval 1 år) 
och Ankie Hermansson (nyval 1 år) samt revisorssuppleanter Lena Sjöberg 
(nyval 1 år) och Rickard Söderqvist (omval 1 år) 
h. Valberedning: Inger Söderqvist sammankallande (kvarstår 1 år) och har till 
sin hjälp Dennis Wiström (kvarstår 1 år) och Benny Karlsson (nyval 2 år) 
i. Ombud och suppleanter till förbundets kongress eller uppdrag till styrelsen 
att utse dessa: Årsmötet uppdrog vidare åt styrelsen att utse ombud och 
suppleanter till dessa. 

 

16. Fråga om omedelbar justering av punkterna 14 och 15 
Årsmötet beslutade att omedelbart justera punkterna 14 och 15. 

 

17. Övriga ärenden (endast diskussion - ej beslut)  
 Varför har vi årsmöte och klubbmöte samtidigt? 

- Vi är ju ändå samlade så det passar bra att ha bägge då. Kommer inte fler 
om vi kallar till ett separat klubbmöte. 

 
18. Utdelning av priser och förtjänsttecken 

- Diplom delades ut i topparna - se listorna på hemsidan, som nu efter årsmötet 
har lagts ut kompletta och slutgiltiga listor så det blir en liten överraskning på 
årsmötet. Dock hade tryckeriet missat en hel del diplom som så klart ska sändas 
ut i efterhand. IPO och Drag-topparna delades ut för dom hade vi fått i tid. 
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- Utmärkelsen och diplom delades ut till de som ansökt om detta: 
Grand Lutin Kezzie och Grand Lutin Kompiz fick för sin titel Korad, 
Woodt Light Carama fick för sina två championat. 
 
 

19. Mötet avslutas 
Håkan avslutade mötet och tackade de som kommit till årsmötet och bjöd in till 
sopplunch innan klubbmötet tar vid. 

 
 
 
 

Inger Söderqvist   Håkan Lundell  
 Inger Söderqvist, mötessekreterare   Håkan Lundell, mötesordförande 

Åsa Jönsson   Rickard Söderqvist 
  
Åsa Jönsson, protokolljusterare    Rickard Söderqvist, protokolljusterare  

 
 

 
 
 
 
        
 


